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Vragen van het lid Van Gerven (SP) aan de staatssecretaris van Infrastructuur 
en Milieu over nazorglocaties bodemverontreiniging (ingezonden 14 augustus 
2013). 

Vraag 1
Hoeveel locaties waar na sanering van bodemverontreiniging nog restveront-
reinigingen achterblijven (nazorglocaties) zijn er in Nederland? 

Vraag 2
In welke gevallen is nazorg nodig en wie is verantwoordelijk voor deze 
nazorg na sanering van bodemverontreiniging? 

Vraag 3
Kunt u per provincie aangeven welke prioriteit zij geeft aan de nazorg en 
welke inzet zij daartoe pleegt? 

Vraag 4
Wat is uw oordeel over het feit dat provincies vanwege beperkte personele 
capaciteit de prioriteit van nazorg op restverontreiniging laag inschalen?1 

Welk afwegingen moeten bij deze prioritering betrokken worden? 

Vraag 5
Kunt u aangeven wie garant staat voor de financiële middelen voor nazorg op 
restverontreinigingen na bodemsanering?

1 Binnenlands Bestuur, augustus 2013: http://www.binnenlandsbestuur.nl/bestuur-en-organisatie/
nieuws/nauwelijks-toezicht-vervuilde-bodems-na.9083814.lynkx
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